
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1258
Er ministeren enig i, at genanvendeligt affald bør nyttiggøres til varige produkter frem 
for at blive afbrændt til energiudnyttelse? Og vil ministeren i forlængelse heraf redegøre 
for, hvad ministeren gør for at sikre, at dansk genanvendeligt træaffald ikke afbrændes i 
danske fjernvarmeværker, i danske industrivirksomheder eller eksporteres som brændsel 
til udlandet i modstrid med affaldshierakiets princip om, at genanvendeligt affald skal 
nyttiggøres og ikke må afbrændes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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